



國立中央大學理學院數學系

Department of Mathematics, College of Science

National Central University

32001 桃園市中壢區中大路 300 號

No. 300, Zhongda Rd., Zhongli District, Taoyuan City 32001, Taiwan

國立中央大學數學系誠徵專任教授、副教授或助理教授數名，聘期自 2021 年 8 月 1 日起，歡迎具有「數學科學」或「計算與資料科學」等相關領域博士學位的優秀學者申請，研究專長為資料科學、影像處理或金融數學者將優先考慮。意者請備妥下列資料並將前 4 項合併為單一 PDF 檔，於 2020 年 12 月 31 日前寄至：head@math.ncu.edu.tw

- (1) 個人詳細履歷
- (2) 可授課程說明
- (3) 研究現況及未來方向說明
- (4) 著作目錄及近五年內主要著作複印本
- (5) 至少三封推薦函(請推薦人逕寄 head@math.ncu.edu.tw)

聯絡人：賈小姐

電話：(03)422-7151 轉 65117

E-mail：ncu5100@ncu.edu.tw

相關訊息可參考：<http://www.math.ncu.edu.tw/>

The Department of Mathematics at National Central University invites applications for several tenure-track faculty positions starting on August 01, 2021, at the levels of Assistant Professor, Associate Professor, or Professor in the areas of mathematical sciences, computational and data sciences, and related fields. The priority will be given to those with research expertise in data science, image processing, or financial mathematics. Applicants must hold a Ph.D. degree. Applications should be submitted by December 31, 2020. The following information with a cover letter (items 1-4 combined as a single PDF) should be sent to head@math.ncu.edu.tw

- (1) Curriculum vitae
- (2) Teaching statement
- (3) Research statement
- (4) A complete publication list and copies of major publications within the last five years
- (5) At least three reference letters (sent directly by the reference writers to head@math.ncu.edu.tw)

Contact information:

Ms. Chia

Phone: +886 3 4227151 ext. 65117

E-mail: ncu5100@ncu.edu.tw

For more information, please visit: <http://www.math.ncu.edu.tw/>